

## DISINFECTANT SURFACE CLEANER / NETTOYANT DÉSINFECTANT POUR SURFACES

For use in hospitals, nursing homes, medical clinics, doctors offices and food processing establishments.

**KILLS:** Staphylococcus aureus, Pseudomonas aeruginosa, Salmonella choleraesuis, Trichophyton mentagrophytes, Adenovirus Type 2, Influenza A<sub>2</sub>/Japan Virus, Vaccinia (Poxvirus) and Herpes Simplex Virus Types 1 and 2 on hard inanimate nonporous environmental surfaces.

**DISINFECTS:** Acts as a disinfectant on such surfaces as toilet seats, fixtures, tile, wash bowls, shower stalls, walls, woodwork and countertops. The easy way to clean, disinfect and deodorize. Spray and wipe clean. Cleans and disinfects without scouring or scratching.

**DIRECTIONS FOR USE:** Remove all gross filth or heavy soil from surfaces to be treated prior to using this product. SHAKE WELL BEFORE EACH USE. Point valve opening toward area to be cleaned, press down firmly and spray evenly. Wipe clean with dry cloth, turning frequently. Surfaces coming in direct contact with food must be rinsed with potable water before reuse.

**TO DISINFECT:** After surface is cleaned, hold can upright 10 to 20 cm from surface to be treated. Spray until surface is thoroughly wet. Allow to dry without wiping or allow spray to contact treated surface for a minimum of ten minutes prior to wiping.

**FOOD PLANT DISINFECTION:** Spray on pre-cleaned surfaces. Wet surface completely. Wait ten minutes, then wipe.

**CAUTION:** Keep Out of Reach of Children. Contents under pressure. Do not store above 50°C. Do not use in presence of open spark or flame. Do not puncture or incinerate container. Do not spray on or near exposed food. All food contact surfaces must be rinsed with potable water before reuse. Avoid contamination of food in the application and storage of the product. Do not use on humans, domestic animals or pets.

**FIRST AID: If Inhaled:** Remove affected person to fresh air. **Eyes:** Flush with plenty of water. Contact a physician if irritation persists. **If On Skin:** Remove contaminated clothing and wash affected areas with soap and water. Contact a physician if irritation persists. Wash clothing prior to reuse. **If Swallowed:** Drink one or two glasses of water. Call a physician immediately. Do not induce vomiting or give anything by mouth to an unconscious person.

**DISPOSAL:** When container is empty, press valve to release all remaining pressure. Dispose of empty container in accordance with provincial requirements. For information on the disposal of unused, unwanted product and the cleanup of spills, contact the regional office of Environment Canada.

Pour utilisation dans les hôpitaux, maisons de soins infirmiers, cliniques médicales, cabinets médicaux et établissements de traitement des aliments.

**DÉTRUIT:** Staphylococcus aureus, Pseudomonas aeruginosa, Salmonella choleraesuis, Trycophyton mentagrophytes, Adeno virus Type 2, Influenza A<sub>2</sub>/Japon, virus vaccinal (virus de la variole) et Herpès Simplex Type 1 et Type 2 sur des surfaces inertes non poreuses.

**DÉSINFECTE:** Les surfaces telles que sièges des toilettes, montures, carreaux, baignoires, douches, murs, surfaces en bois et comptoirs. Le moyen pratique de nettoyer, désinfecter et désodoriser. Vaporiser et essuyer. Nettoie et désinfecte sans frotter.

**MODE D'EMPLOI:** Nettoyer les dépôts importants de saletés sur toutes les surfaces à traiter. BIEN AGITER LA CANNETTE AVANT D'UTILISER. Pointer la valve vers la surface à nettoyer, presser fermement sur la valve et vaporiser uniformément. Essuyer à l'aide d'un chiffon propre et sec en le tournant fréquemment. Les surfaces destinées à un contact direct avec des aliments doivent être rincées à l'eau potable avant de réutiliser.

**POUR DÉSINFECTER:** Après le nettoyage de la surface, maintenir la cannette à 10-20 cm de la surface à traiter. Vaporiser uniformément jusqu'à ce que la surface soit complètement mouillée. Laisser sécher sans essuyer ou attendre au moins 10 minutes avant d'essuyer.

**DÉSINFECTION DES ÉTABLISSEMENTS ALIMENTAIRES:** Vaporiser sur la surface pré-nettoyée. Mouiller toute la surface. Attendre 10 minutes avant d'essuyer.

**PRÉCAUTIONS:** Garder hors de la portée des enfants. Produit sous pression. Ne pas entreposer à plus de 50°C. Ne pas utiliser à proximité de flammes et d'étincelles. Ne pas tenter de percer ou d'incinérer le contenant. Ne pas vaporiser sur ou à proximité de produits alimentaires. Rincer à l'eau potable les surfaces destinées à un contact avec des aliments. Éviter la contamination des aliments suite à l'application ou l'entreposage de ce produit. Ne pas utiliser sur des êtres humains et des animaux domestiques.

**PREMIERS SOINS:** En cas d'inhalation, placer la victime à l'air frais. En cas d'éclaboussures dans les yeux, rincer à grande eau. Consulter un médecin si l'irritation persiste. En cas de contact avec la peau, laver la peau affectée à l'eau et au savon. Consulter un médecin si l'irritation persiste. Laver les vêtements contaminés avant de les réutiliser. En cas d'ingestion, boire un ou deux verres d'eau. Consulter immédiatement un médecin. Ne pas tenter de faire vomir et ne jamais tenter de faire avaler quoi que ce soit à une personne inconsciente.

**ÉLIMINATION DES DÉCHETS:** Lorsque la cannette est vide, presser sur la valve pour libérer l'air sous pression restant. Éliminer la cannette vide conformément aux règlements provinciaux en vigueur. Pour tout renseignement sur l'élimination du produit non utilisé ou rejeté, et le nettoyage des renversements accidentels, communiquer avec le bureau régional de l'Environnement Canada.



# HYDRO FORCE<sup>®</sup>

## DISINFECTANT SURFACE CLEANER NETTOYANT DÉSINFECTANT POUR SURFACES

**BACTERICIDAL - VIRUCIDAL - FUNGICIDAL**

**BACTÉRICIDE - VIRUCIDE - FONGICIDE**

**READ THE LABEL BEFORE USING PRODUCT  
LIRE L'ÉTIQUETTE AVANT L'EMPLOI**

DIN 02324466

### GUARANTEE / GARANTIE:

n-alkyl (5% C<sub>12</sub>, 60% C<sub>14</sub>, 30% C<sub>16</sub>, 5% C<sub>18</sub>)  
dimethyl benzyl ammonium chloride .....0.115%  
n-alkyl (50% C<sub>12</sub>, 30% C<sub>14</sub>, 17% C<sub>16</sub>, 3% C<sub>18</sub>)  
dimethyl ethylbenzyl ammonium chloride .....0.115%



08A

Made in U.S.A./  
Fait aux É.-U.



**CAUTION/ATTENTION  
EXPLOSIVE / EXPLOSIF**

**PART/PIÈCE 74430 539 g**

**24 HOUR MEDICAL EMERGENCY / URGENCE MÉDICALE 24 H/24  
1-866-836-8855**

Distributed by CRC Canada Co., 2-1246 Lorimar Drive, Mississauga, ON L5S 1R2  
www.crc-canada.ca